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Summary:

The noble Prophet’s hadith is the second pole after the Holy Qur’an
around which various intellectual, linguistic and ideological eftorts revolve.

Belief and legislation, which prompted these eftorts to delve into issues
related to the characteristics of the prophet’s statement, language and
structure, which contributes to the foundation of the rhetorical lesson, and
creates an approach of authorship.

Especially since the doctrinal background and the resulting
methodological necessities in the prophetic statement were among the basic
and persistent features of rhetorical thinking.

Résumeé:

Le hadith du noble Prophéte est le deuxieme pole apres le Saint Coran
autour duquel s'articulent divers eftorts intellectuels, linguistiques et
1déologiques.

La croyance et législation, qui ont poussé ces eftorts a approfondir les
questions liées aux caractéristiques de la énoncé, langage et de la structure,
qui contribue a la fondation de la lecon de rhétorique et créent une
approche de la paternité.

D'autant  plus que larriere-plan  doctrinal et les nécessités
méthodologiques qui en résultent dans I’énoncé prophétique faisaient partie

des caractéristiques fondamentales et persistantes de la pensée rhétorique.
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